
Voorzitter: Zijlstra

Tegenwoordig zijn 129 leden, te
weten:

Adelmund, Apostolou, Van Ardenne-
van der Hoeven, Assen, Augusteijn-
Esser, Bakker, Beinema, Van den
Berg, Biesheuvel, Bijleveld-Schouten,
Blaauw, Blauw, Van Blerck-
Woerdman, Boers-Wijnberg,
Bolkestein, Boogaard, Van den Bos,
Van Boxtel, Bremmer, Bukman, M.M.
van der Burg, V.A.M. van der Burg,
Van de Camp, Cherribi, De Cloe,
Cornielje, Crone, Dankers, Deetman,
Van Dijke, Dijksma, Dittrich, Van den
Doel, Doelman-Pel, Duivesteijn, Van
Erp, Fermina, Gabor, Van Gelder, Van
Gijzel, Giskes, De Graaf, Van
Heemskerck Pillis-Duvekot, Heerma,
Van der Heijden, Hendriks, Hessing,
Hillen, Hoekema, Van der Hoeven,
Hofstra, Van Hoof, Hoogervorst, De
Hoop Scheffer, Houda, Huys,
Janmaat, Jeekel, De Jong, Jorritsma-
van Oosten, Kalsbeek-Jasperse,
H.G.J. Kamp, M.M.H. Kamp, Keur,
Koekkoek, De Koning, Korthals,
Lambrechts, Leerkes, Liemburg,
Marijnissen, Mateman, Middel, Van
Middelkoop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Noorman-den Uyl,
Oudkerk, Van Oven, Passtoors, Van
der Ploeg, Poppe, Rabbae, Rehwin-
kel, Reitsma, Remkes, Van Rey, Van 't
Riet, Rijpstra, Roethof, Van Rooy,
RosenmoÈ ller, Rouvoet, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schutte, Schuurman,
Sipkes, Smits, Stellingwerf, Sterk,
Van der Stoel, Terpstra, Van Traa, Ter
Veer, Te Veldhuis, Verbugt, Verhagen,
Versnel-Schmitz, Verspaget, Van der
Vlies, Van Vliet, M.B. Vos, O.P.G. Vos,
VouÃ te-Droste, Vreeman, B.M. de
Vries, J.M. de Vries, Wallage, Van
Walsem, Van Waning, Weisglas, Van
Wingerden, Wolters, Ybema, Van Zijl,
Zijlstra, Zonneveld en Van Zuijlen,

en mevrouw Sorgdrager, minister
van Justitie, de heer Wijers, minister
van Economische Zaken, mevrouw
Schmitz, staatssecretaris van Justitie,
en de heer Vermeend, staatssecreta-
ris van FinancieÈn.

©

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Gabor, wegens bezigheden elders,
alleen voor het eerste gedeelte van
de vergadering;

Vliegenthart en Van der Hoeven,
wegens bezigheden elders, alleen
voor de middagvergadering;

Nijpels-Hezemans, wegens bezighe-
den elders;

Verkerk, Oedayraj Singh Varma,
Wolffensperger, Lilipaly, H. Vos,
Witteveen-Hevinga en Dijksman,
wegens ziekte;

Aiking-van Wageningen, wegens
ziekte, de gehele week;

Essers, Wolters, Van Heemst,
Swildens-Rozendaal, Valk en Woltjer,
wegens verblijf buitenslands;

Leers, wegens verblijf buitenslands,
ook morgen;

Van der Linden, wegens verblijf
buitenslands, de gehele week;

Klein Molekamp, wegens verblijf
buitenslands, voor de komende drie
weken.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het Presidium heeft
met eenparigheid van stemmen
besloten, te stellen in handen van:

a. de vaste commissies voor
Buitenlandse Zaken en voor Defensie
gezamenlijk:
- de nota Herijking van het buiten-
lands beleid (24337);

b. de vaste commissie voor
Binnenlandse Zaken:
- het wetsvoorstel Regels met
betrekking tot de oprichting van de
naamloze vennootschap NV RBB
(Wet privatisering RBB) (24345);

c. de vaste commissie voor
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen:
- het wetsvoorstel Wijziging van
bepalingen van de Mediawet in
verband met een herziening van de
reclameregeling voor de publieke
lokale en regionale omroep, het
bevorderen van de samenwerking
tussen de publieke regionale en
landelijke omroep en het toestaan
van commercieÈ le omroep op
niet-landelijk niveau (24336);

d. de vaste commissie voor
FinancieÈn:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
inkomstenbelasting en de
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vennootschapsbelasting in verband
met de invoering van een regule-
rende energiebelasting (24344);

e. de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid:
- de nota Combineerbaarheid van
betaalde arbeid met andere
verantwoordelijkheden (24332);
- de Sociale nota 1996 (24402);
- het voorstel van wet tot Regeling
van tijdelijke bijdragen aan haven-
bedrijven voor herstructurering van
de arbeidsvoorziening in havens ter
vervanging van hoofdstuk V van de
Werkloosheidswet (Wet tijdelijke
bijdrage herstructurering arbeids-
voorziening havens) (24417).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda van deze week en gezamen-
lijk te behandelen met wetsvoorstel
24146 (Wijziging Wet FES):
- het wetsvoorstel Vaststelling van de
begroting van de uitgaven en de
ontvangsten van het Fonds
economische structuurversterking
voor het jaar 1995 (23900-E).

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van wetgevings- c.q.
nota-overleg met stenografisch
verslag op:

woensdag 4 oktober:
- van 15.00 uur tot 17.00 uur van de
vaste commissie voor Economische
Zaken, over de begroting voor 1996
(begrotingsonderzoek) (24400-XIII);

woensdag 8 november:
- van 10.15 uur tot 13.00 uur van de
vaste commissie voor Sociale Zaken
en Werkgelegenheid, over de
begroting voor 1996 (begrotings-
onderzoek) (24400-XV);

maandag 13 november:
- van 11.15 uur tot 18.30 uur van de
vaste commissie voor Sociale Zaken
en Werkgelegenheid, over de nota
Kwaliteit + Zorg (24332).

Ik stel voor, de heropening bij de
wetsvoorstellen 22969 en 23429
(Faillissementswet) heden na de
stemmingen te doen plaatsvinden.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Doelman-Pel.

Mevrouw Doelman-Pel (CDA):
Voorzitter! Ik heb dit weekend in de

regionale en in de landelijke bladen
gelezen dat de staatssecretaris van
Sociale Zaken met de coalitiepartijen
overeenstemming heeft bereikt over
een aantal belangrijke onderdelen
van de Algemene nabestaandenwet.
De behandeling van het wetsvoorstel
in de Kamer staat voor volgende
week gepland. Het lijkt mij, met het
oog op een zorgvuldige behandeling,
dat de Kamer in elk geval voÂ oÂ r het
weekend kennis moet kunnen nemen
van de nota van wijziging of,
mogelijkerwijs, van de amendemen-
ten. Dat is ook in het belang van de
doelgroep. De Kamer moet bijtijds
worden geõÈnformeerd over de
wijzigingen van en de vorderingen
met de Algemene nabestaandenwet.

De heer Van der Vlies (SGP):
Voorzitter! Wij sluiten ons daar graag
bij aan. De argumentatie is al door
mevrouw Doelman-Pel gegeven. Ik
kan het niet beter zeggen.

De heer Boogaard (groep-Nijpels):
Voorzitter! Ik sluit mij aan bij het
verzoek van mevrouw Doelman.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram door te geleiden naar de
staatssecretaris.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Poppe.

De heer Poppe (SP): Voorzitter!
Tijdens de Europese topconferentie
op Majorca heeft de minister-
president een langdurig gesprek
gevoerd met de Franse president
over verschillen van mening tussen
Frankrijk en Nederland. EeÂn van die
verschillen van mening zal toch wel
de Franse kernproeven moeten zijn
geweest. De minister-president heeft
al eerder aan de Kamer toegezegd,
alle mogelijke manieren te benutten
om Frankrijk het Nederlandse protest
duidelijk te maken. Daarom verzoek
ik de minister-president om de
Kamer op zo kort mogelijke termijn
per brief verslag te doen van zijn
gesprek met Chirac. Als hij niet over
de Franse kernproeven heeft
gesproken, hetgeen premier Dehaene
van BelgieÈ overigens wel heeft
gedaan, willen wij graag een
verklaring waarom hij deze bijzon-
dere gelegenheid niet heeft benut. Ik
stel het in deze vorm, omdat de
minister-president en ook de minister

van Buitenlandse Zaken in het
buitenland zitten.

De vice-voorzitter van de
defensiecommissie van het Franse
parlement, Jacques Bomel, heeft op
vrijdag 22 september verklaard dat
binnen acht tot tien dagen een
tweede bom tot ontploffing zal
worden gebracht. Welk protest heeft
de minister-president of de minister
van Buitenlandse Zaken tegen dit
voornemen van Frankrijk laten
horen? Ik heb van het departement
van Buitenlandse Zaken vernomen
dat Frankrijk aan een commissie van
de Europese Unie toestemming heeft
gegeven om te onderzoeken of de
kernproeven niet in strijd zijn met het
Euratom-verdrag. Betekent dit dat
Frankrijk verdere kernproeven
uitstelt, in afwachting van de
resultaten van het onderzoek? Zo
niet, welke stappen denkt de
minister-president of de minister van
Buitenlandse Zaken dan te onderne-
men tegen een dergelijke schoffering
van de Europese Unie? Ik verzoek de
bewindslieden de Kamer op zo kort
mogelijke termijn een brief over deze
zaken te sturen.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! Ik ondersteun het verzoek
van de heer Poppe. Die korte termijn
moet overigens heel kort zijn, omdat
wij aanstaande donderdag een vrij
uitvoerig algemeen overleg over de
verschillende Europese raden en
topontmoetingen hebben. Er gebeurt
namelijk nogal wat in het geheim. Er
wordt daarover, naar ik hoop, niet
alleen door de minister-president ± ik
ben wat dat betreft iets minder
optimistisch ± maar ook door de
minister van Buitenlandse Zaken
gesproken. Ik zie dus graag dat die
brief er voÂ oÂ r aanstaande donderdag
ligt.

De voorzitter: Ik stel voor, dit
gedeelte van het stenogram door te
geleiden naar de minister-president.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Weisglas.

De heer Weisglas (VVD): Voorzitter!
Ik wil het ook over Majorca hebben,
maar dan over hoofdgebeurtenis
aldaar, namelijk de informele
Europese Raad die daar heeft
plaatsgevonden. Het behoort tot op
heden niet tot de gewoonte dat de
Kamer schriftelijke verslagen krijgt
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van informele Europese top-
ontmoetingen. Toch wil de VVD-
fractie met deze gewoonte breken,
omdat dergelijke ontmoetingen
steeds vaker plaatsvinden en
inhoudelijk steeds belangrijker
worden. Ik verzoek dus om voÂ oÂ r
aanstaande donderdag een verslag
te mogen ontvangen van de
informele Europese Raad die op
Majorca heeft plaatsgevonden.

De heer Ter Veer (D66): Mijnheer de
voorzitter! Ik kan mij de nieuwsgie-
righeid van collega Weisglas heel
goed indenken. Maar is het niet
mogelijk dat, zoals ook wel bij ander
algemeen overleg gebeurt, van zo'n
informele top eerst mondeling
mededeling wordt gedaan door de
minister-president dan wel de
minister van Buitenlandse Zaken of
de staatssecretaris, en dat wij aÁ bout
portant daarop reageren en dat
onderdeel van de besprekingen
maken? Ik denk dat je een informele
top in z'n recht, dus informeel, moet
laten door niet verder te gaan dan
een mondeling verslag, voorafgaand
aan het algemeen overleg.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks): Ik
steun van harte het verzoek van
collega Weisglas. Ik ben iets
goedgeloviger geweest dan hij, want
op 8 september kregen wij al een
groentje, waarop die informele
bijeenkomsten staan geagendeerd. Ik
ging er dus van uit dat wij in ieder
geval over het verslag zouden
praten. Het zou immers te gek voor
woorden zijn, als er in Europees
verband steeds meer informele
bijeenkomsten plaatsvinden waar de
Kamer het nakijken naar heeft. Dus:
geen mondelinge toelichting, maar
gewoon een verslag.

De heer De Hoop Scheffer (CDA):
Voorzitter! Ik ondersteun de laatste
woorden van collega Sipkes en dus
ook het verzoek van de heer
Weisglas. Er worden tijdens deze
informele praatjes bij de haard
langzamerhand dermate veÁ rdragende
onderwerpen besproken, dat het niet
zo kan zijn dat de Kamer daarover
niet vooraf schriftelijk wordt
geõÈnformeerd.

De voorzitter: Ik stel voor, ook dit
gedeelte van het stenogram door te
geleiden naar de minister-president.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Schimmel.

Mevrouw Schimmel (D66):
Voorzitter! Vandaag wordt in de
Volkskrant melding gemaakt van
voornemens van de regering op het
gebied van verplichtstelling van de
deelname aan pensioenregelingen,
zowel wat betreft ouderdomspen-
sioen als wat betreft nabestaanden-
pensioenen, invaliditeitspensioenen
en de bovenwettelijke sociale
zekerheid. Volgende week behandelt
de Kamer de Algemene
nabestaandenwet, waarin ook het al
dan niet verplicht stellen van
aanvullende nabestaanden-
pensioenen aan de orde is. Hoe men
er ook over denkt, het blijft belangrijk
om bij de behandeling van de ANW
ten minste te beschikken over de
overige beleidsvoornemens van het
kabinet om te kunnen beoordelen of
het wel verantwoord is om daarop
bij de ANW vooruit te lopen. Daarom
verzoek ik het kabinet om vooraf-
gaand aan het weekeinde een brief
aan de Kamer te sturen met daarin
de opvattingen van het kabinet,
desnoods alleen op hoofdlijnen.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! Ik ondersteun het verzoek
van mevrouw Schimmel, maar
mocht het kabinet niet in staat zijn
om ons de door haar gevraagde brief
toe te sturen voor het weekeinde,
dan krijgt het verzoek van mevrouw
Doelman een extra dimensie. Ook in
de optiek van mevrouw Schimmel
betekent dat waarschijnlijk dat wij
dan ook niet de Algemene
nabestaandenwet kunnen behande-
len. Ik ben er ook voor om dat in dat
geval niet te doen. Ik vind het
verzoek van mevrouw Schimmel
gerechtvaardigd en ik vraag haar: is
mijn indruk juist dat, als het kabinet
niet aan het door u gedane verzoek
voldoet, wij volgende week
inderdaad de Algemene
nabestaandenwet niet kunnen
behandelen?

Mevrouw Schimmel (D66): Het lijkt
mij belangrijk om even af te wachten
of het kabinet de brief voor het
weekeinde ter beschikking kan
stellen en pas daarna te beslissen
wat wij zullen doen.

De heer Van Middelkoop (GPV):
Voorzitter! Ik wil de woorden van de
heer RosenmoÈ ller nog aanscherpen.
Mevrouw Schimmel wil dat de brief

er voor het weekeinde is. Ik weet niet
precies wanneer dat zal zijn, maar ik
neem aan dat het ook nog op
zaterdag kan vallen. Eerlijk gezegd
zou ik dat ongelukkig vinden, en erg
laat om een begin van zekerheid te
kunnen hebben of de behandeling
van de Algemene nabestaandenwet
volgende week wel kan doorgaan.
Als het verzoek van mevrouw
Schimmel er in feite op neerkomt dat
de voorbereiding op een vitaal punt
nog niet voltooid is, dan moeten wij
uiterlijk donderdag de beslissing
nemen of de behandeling volgende
week kan doorgaan.

Mevrouw Doelman-Pel (CDA): Ik
kan ook alleen maar concluderen dat
mevrouw Schimmel, na het verslag,
na de nota naar aanleiding van het
verslag en na overleg dat kennelijk
tussen de coalitiepartijen heeft
plaatsgevonden, constateert dat dit
wezenlijke punt is blijven liggen. Dan
is het de vraag of met een brief kan
worden volstaan en of het wetsvoor-
stel wel gereed is voor behandeling.

Mevrouw Van der Stoel (VVD):
Voorzitter! Ik wijs de vragenstellers
erop dat de staatssecretaris in de
nota naar aanleiding van het verslag
op dat punt is ingegaan. Ik vraag mij
dus af waarom nu de discussie op
gang komt om de behandeling van
het wetsvoorstel niet volgende week
te laten plaatsvinden.

De voorzitter: Het lijkt mij dat
donderdag aanstaande bij de
regeling duidelijk moet zijn of de
informatie al dan niet kan worden
verschaft; dan kan definitief worden
besloten of de behandeling volgende
week kan plaatsvinden. Naar mijn
mening is die informatie daarvoor
noodzakelijk.

Mevrouw Doelman-Pel (CDA): Is er
donderdag ook helderheid over wat
ik heb gevraagd? Wij kunnen dat niet
verschuiven tot na het weekeinde.

De voorzitter: Wij zullen trachten
om daar donderdag voÂ oÂ r de regeling
helderheid over te krijgen.

Het woord is aan de heer
Cornielje.

De heer Cornielje (VVD): Voorzitter!
Op 5 september jl. hebben wij een
algemeen overleg gehad met
staatssecretaris Netelenbos over het
leerlingenvervoer. Dat overleg kende
slechts eÂeÂn termijn van de Kamer en
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eÂeÂn termijn van de regering en heeft
niet echt tot duidelijke conclusies
geleid. Inmiddels heb ik een brief
ontvangen van de VNG, die is
gestuurd aan alle colleges van B en
W in dit land, waarin een aantal
conclusies wordt geformuleerd die ik
niet voor mijn rekening zou willen
nemen. Ik vraag de staatssecretaris
om een brief waarin zij haar
standpunt duidelijk uiteenzet.

Mevrouw Lambrechts (D66):
Voorzitter! Wij ondersteunen dat
verzoek graag en ik voeg daar nog
een verzoek aan toe. Kan de
staatssecretaris verzocht worden om
ons ook de brief van de VNG te doen
toekomen? Want tot op dit moment
heb ik die brief van de VNG aan de
gemeenten nog niet gezien.

De heer Koekkoek (CDA): Voorzit-
ter! De CDA-fractie ondersteunt
graag het verzoek van de heer
Cornielje. Het is immers van het
grootste belang dat het kabinet met
een standpunt komt.

De voorzitter: Dan stel ik voor, dit
gedeelte van het stenogram door te
geleiden naar de staatssecretaris.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Reitsma.

De heer Reitsma (CDA): Voorzitter!
Er heerst al een halfjaar lang
commotie bij het Waterloopkundig
laboratorium. De continuõÈteit van het
laboratorium dreigt thans in gevaar
te komen, doordat er een forse
discussie gaande is omtrent de
locatiekeuze. Daarnaast zijn er nogal
wat hoogopgeleiden die het
Waterloopkundig laboratorium
verlaten, en de omzet- en winst-
verwachtingen dalen fors. De
minister van Verkeer en Waterstaat
heeft in de Kamer steeds bepleit dat
het voor Nederland van nationaal
belang is dat er een kwalitatief goed
laboratorium blijft bestaan. Als dit in
gevaar kwam, zou zij zich ermee
bemoeien, zo heeft zij toegezegd bij
de verzelfstandiging. Thans bereiken
ons veel signalen die erop wijzen dat
de continuõÈteit van het Waterloop-
kundig laboratorium in gevaar komt.
Mijn fractie vraagt de minister dan
ook, de Tweede Kamer een brief te
sturen waarin zij aangeeft wat de
huidige positie van het laboratorium
is, wat haar gedachten zijn over de

toekomst en de continuõÈteit van het
laboratorium en wat in het bijzonder
de rol van de minister in dezen is,
gezien de toezegging die zij de
Kamer heeft gedaan, opdat wij
hierover daarna een debat kunnen
hebben.

De heer Blaauw (VVD): Voorzitter! Ik
ondersteun dit verzoek, maar met de
aanvulling dat het niet alleen bij de
minister van Verkeer en Waterstaat
op het bordje moet worden gelegd,
maar ook bij de minister van
Economische Zaken, die in dezen de
insteek heeft op het punt van de
technologie. Wij hebben al eerder
een discussie met de minister gehad
over het afbouwen van het Centrum
voor maritiem onderzoek en daar zijn
wij uiteindelijk ook niet zo gelukkig
over. Daarnaast is er het tweede
rapport van de commissie-
Zandbergen. Naar mijn mening moet
deze problematiek door de twee
ministers gezamenlijk worden
bekeken en dienen zij ons een
constructief verhaal te doen
toekomen.

De voorzitter: Ik stel voor, ook dit
gedeelte van het stenogram door te
geleiden naar de bewindslieden.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Hendriks.

De heer Hendriks: Voorzitter! In het
Amerikaanse Congres is vorige week
een wat merkwaardig besluit
genomen, namelijk een verscherping
van het embargo van het land Cuba.
De Nederlandse kamer van koophan-
del heeft recentelijk een Nederlands
handelshuis geopend in Havana, ter
bevordering van de contacten tussen
Cuba, dat op weg is naar een goede
democratie, en ons land. Gaarne zou
ik op zo kort mogelijke termijn van
de minister van Buitenlandse Zaken
vernemen wat het standpunt van het
kabinet over dit aangescherpte
embargo is.

De voorzitter: Ook in dit geval stel
ik voor, het stenogram van dit deel
van de vergadering door te geleiden
naar het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van orde.

De voorzitter: Allereerst deel ik
mede, dat de mondelinge vragen van
het lid De Hoop Scheffer aan de
minister van Defensie over berichten
in de pers inzake het opstellen van
een lijst van gewonde BosnieÈ rs door
Dutchbat, niet hedenmiddag maar
donderdagmiddag aanstaande aan
de orde zullen komen, zulks in
verband met het verblijf van de
minister in het buitenland.

De heer Van Oven (PvdA): Voorzit-
ter! Mijn fractie heeft er uiteraard
geen bezwaar tegen dat hierover
mondelinge vragen worden gesteld.
Niettemin zijn wij van mening dat dit
onderwerp niet los gezien kan
worden van het gehele onderzoek
dat de minister van Defensie heeft
laten instellen naar het functioneren
van Dutchbat. Mijn fractie zou het op
prijs stellen, wanneer de resultaten
van dat onderzoek mede datgene
zullen bevatten wat op dit punt kan
worden geconstateerd. Zij gaat ervan
uit dat de minister van Defensie zijn
toezegging gestand zal doen om dat
rapport half oktober aan de Kamer te
doen toekomen.

De voorzitter: Dat laat onverlet dat
ik voornemens ben die mondelinge
vragen donderdagmiddag aan de
orde te stellen.

De heer De Hoop Scheffer (CDA):
Voorzitter! Ik constateer, niet zonder
genoegen overigens, enige huiver bij
een van de coalitiepartners voor de
mondelinge vragen van donderdag,
maar ik zou ze toch maar willen
stellen. Uiteraard wordt alles
meegenomen in het onderzoek, want
dat hebben wij hier afgesproken.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks): Is dit
nu een verlengde regeling van
werkzaamheden, waarbij de Partij
van de Arbeid zegt iets bij het
onderzoek te willen betrekken? Het
ontgaat mij even.

De voorzitter: Nee, dit is geen
verlenging van de regeling. Ik heb de
mededeling gedaan dat de vragen
van de heer De Hoop Scheffer nu
niet aan de orde zullen komen. Daar
werd op gereageerd. Dat heeft op
zichzelf niets met de regeling te
maken.
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